
RMG. 0002.6.2019

Rada Miejska Gminy Skoki

PROTOKÓŁ Nr YI/2019

sesji Rady Miejskiej Gminy w Skokach
odbytej w dniu
26 marca 2019 r. od godz.1502 do godz. 1710

w sali konferencyjnej Gminy Sko3d.

Radni Rady Miejskiej Gminy Skoki
zgodnie z załączoną Usta obecności.



Porządek obrad
VI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Gminy Skoki

l. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokohi z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad oraz ewentualne jego zmiany.

5. Infonnacja przewodniczącego Rady i przewodniczących komisji o działaniach
podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Skoki z realizacji uchwał.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:
7.1) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 r

7.2) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy
Skoki na 2019-2036.

7.3) zwohiienia Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Skokach z dokonywania
wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych ustalonej na koniec
2018 roku.

7.4) ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy ul. Wągrowieckiej w
Skokach.

7.5) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych na terenie

Gminy Skoki, a także określenia granic ich obwodów.
7.6) przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

Gminy Skoki na lata 2019-2023.
7.7) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie lokalu nr l w budynku nr 45 przy ulicy

Jana
Pawła II w Skokach.

7.8) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2019.

8. Sprawozdanie z realizacji Gmijmego Programu Profłlaktyld i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych w roku 2018.

9. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2018.

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne wnioski i informacje.

12. Zakończenie.
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adl.

Otwarcia obrad VI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki dokonał Przewodniczący Rady

Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa. Rada Miejska Gminy Skoki, Ucząca 15 radnych,

w obradach brało udział l 5 radnych

- lista obecności stanowi załącznik nr l;

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa stwierdził, że Rada Miejska Gminy Skoki jest

prawomocna do prowadzenia obrad, podejmowania uchwał oraz opmii i wniosków zgodnie z

ustawą o samorządzie gmimiym (t. jedn, Dz. U. z 2019 póz. 506) i Statutem Gminy Skoki

(Dziennik Urzędowy Województwa Wielkopolskiego Nr 109 póz. 2005 z dnia 27.06.2003r.).

Następnie Przewodniczący Rady powitał osobno obecnego Burmisb-za Miasta i Gminy Skoki

Tadeusza Kłosa, Sekretarza Gminy Blankę Gaździak, Skarbnika Gminy Annę Kałek-Witucką,

radcę prawną Urzędu Mirosławę Nowakowską, kierowników jednostek organizacyjnych

Gminy, pracowników Urzędu, przedstawicieli prasy lokalnej oraz przybyłych gości

mieszkańców miasta i gminy Skoki.

ad2.

Zgodnie z rozdz. V pkt 3 § 32 ust. 3 Statutu Gminy Skoki na sekretarza obrad

VI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki powołano (dot. ustalenia, że każdy

z radnych będzie kolejno pełnił funkcję sekretarza) radnego Marka Grzegorzewskiego (15

głosów za).

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Poinformował, że wybrany sekretarz obrad będzie nadzorował prowadzenie protokohi sesji i

ustalał wyniki jawnego głosowania.

ad3.

Sekretarz obrad V sesji Rady radny Marian Gruszka mformował, że protokół V sesji

Rady został sporządzony, nie wniesiono do niego żadnych uwag i jest do wglądu na dzisiejszej

sesji Rady, a także codziemue w godzinach pracy Urzędu Miasta i Gminy w Skokach oraz w

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Skoki.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Informował, że w związku z wejściem w dniu 15 marca 2019 r. tekstu jednolitego ustawy o

samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. Dziennik Ustaw z 2019 pozycja 506, projekty

uchwał przygotowane przed wejściem w życie wyżej wymienionej ustawy, a procedowane na

dzisiejszej sesji otrzymują podstawę prawną alctualnej ustawy o samorządzie gminnym.

ad4.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa przedstawił porządek

obrad sesji Rady, a następnie zapytał o uwagi i wnioski do ustalonego porządku obrad sesji

Rady. Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa stwierdził, że z uwagi na brak wniosków

o zmiany porządku obrad ustalony przez niego porządek obrad stanowi podstawę do

prowadzenia obrad VI sesji Rady Miejskiej Gminy Skoki.
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ad 5.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa pomformował, że

uczestniczył w dniu :

15.02 - w walnym zgromadzeniu Gminnej Spółki Wodnej, które odbyło się w Potrzanowie.

09.03 - w obchodach dnia kobiet w Potrzauowie, organizowanego przez Koło Gospodyń

Wiejskich oraz radę sołecką wsi Potrzanowo,

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Gminy Skoki Wiesława Surdyk - Fertsch

poinformowała, że w dniu:

16.03. - uczestniczyła w spotkaniu sprawozdawczym OSP w Skokach, w której uczestniczyła

również Orkiestra Dęta OSP Skoki. Wyraziła słowa uznania zarówno dla strażaków

ochotników oraz członków orkiestry,

22.03 - uczestniczyła w X Powiatowych Tragach Edukacyjnych Powiatu Wągrowieckiego.

Pkt.6)

Radni przyjęli sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Skoki z realizacji uchwał z TV i V

sesji. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokohi.

Pkt5)

Przewodniczący stałych komisji Rady składali kolejno informacje z międzysesyjnej

pracy komisji Rady:

l. Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gminy i Komunikacji Stanisław Janecko

Komisja odbyła l posiedzenie wspólne z pozostałymi komisjami Rady na temat:

- opiniowania materiałów pod obrady sesji Rady.

2. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Rekreacji - Andrzej

Surdyk

Komisja odbyła l posiedzenie wspólne z pozostałymi komisjami Rady, podczas którego

opiniowała materiały pod obrady dzisiejszej sesji Rady.

3. Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska,

Porządku Publicznego i Inwentaryzacji Paweł Grabiński

Komisja odbyła l posiedzenie na którym:

- opiniowała materiały pod obrady dzisiejszej sesji.

4. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Babrakowski

Komisja odbyła l posiedzenie na którym:

- rozpoczęła kontrolę realizacji inwestycji budowy budynku komunalaego na ul. Topolowej w

Skokach.

ad.7

pkt 7.1.)

Skarbnik Gminy Anna Kalek - Witucka

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok

2019 r., który wprowadza się następujące zmiany:
Zwiększa się dochody budżetu Gminy o kwotę 1.513.669,23 zł, zgodnie z załącznikiem nr l.



Dochody budżetu Miasta i Gmmy Skoki po zmianach wynoszą 49.192.171,23 zł, z tego:

dochody bieżące w kwocie 45.735.867,90 zł, w tym: dotacje i środki zewnętrzne na

finansowanie wydatków na realizację zadań finansowanych z udziałem środków, o których

mowa w art. 5 ust. l pkt2 i 3 ufp w wysokości 22.793,90 zł. Dochody majątkowe w kwocie

3.456.303,33 zł, w tym: dotacje i środki zewnętrzne na fmansowarde wydatków na realizację

zadań finansowanych z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. Ipkt 2 i 3 ufp

stanowią kwotę 1.390.803,33 zł łączne dochody z tytułu dotacji i środków zewnętrznych na

fmansowame wydatków na realizację zadań finansowanych z udziałem środków, o których

mowa w art. 5 ust. Ipkt 2 i 3 ufp stanowią kwotę 1.413.597,23 zł. Zwiększa się wydatki

budżetu Gminy o kwotę 867.085,07 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2. Wydatki budżetu Miasta i

Gminy Skoki po zmianach wynoszą 54.993.698,94 zł. Wydatki bieżące w wysokości

44.910.438,94 zł, w tym: wydatki na programy fmansowane z udziałem środków, o których

mowa w art. 5 ust. l pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych w części związanej z realizacją

zadań jednostki samorządu terytoriabiego w wysokości 72.470,70 zł. Wydatki majątkowe w

wysokości 10.083.260,00 zł, w tym: wydatki na program finansowane z udziałem środków, o

których mowa w art. 5 ust. l pkt 2 i 3 ufp w części związanej z realizacją zadań j st w wysokości

O zł. Łączne wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których mowa w art. 5

ust. l pkt 2 i 3 ufa w części związanej z realizacją zadań jst stanowią kwotę 72.470,70 zŁ Plan

przychodów i rozchodów budżetu otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem itr 3. Plan

wydatków majątkowych przewidzianych do realizacji w 2019 roku ot-zymuje brzmienie

zgodnie z załącznUdem nr 5. Plan dotacji udzielonych z budżetu podmiotom należącym i nie

należącym do sektora finansów publicznych otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem nr 4,

w tym dotacje bieżące dla jednostek sektora finansów publicznych 3.168.396,89 zł. Dotacje

bieżące dla jednostek spoza selctora finansów publicznych 4.210.017,00 zł. Dotacje majątkowe

dla Jednostek sektora fmansów publicznych 339.000,00 zł. Dotacje majątkowe dla jednostek

spoza sektora fmansów publicznych - 25.000 zł. Ustala się Plan dochodów i wydatków

związanych z realizacją w roku 2019 zadań w drodze umów lub porozumień między

jednostkami samorządu terytorialnego, zgodnie z załącznikiem nr 6, a w mm dochody

i wydatki wynoszą 38.368,00 zł. Określa się limit zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów

i pożyczek w kwocie 8.495.827,71 zł, w tym, w szczególności na pokrycie występującego w

ciągu roku deficytu budżetu 2.000.000 zł. Deficyt budżetu w kwocie 5.801.527,71 zł zostanie

pokryty przychodami z tytułu kredytów. Odczytane zostało uzasadnienie do projektu uchwały.

W dziale 600 - Transport i łączność: wprowadzono w wysokości 1.476,83 zł refundację

wydatków bieżących oraz w kwocie 1.390.803,33 zł majątkowych, związanych z realizacją w

2017 roh-i projektu „ Budowa zintegrowanego punktu przesiadkowego w Skokach",

dofmansowanego z EFRR. Środki wpłynęły na rachunek budżeti w dniu 14 stycznia br., po

ostatecznym zaakceptowaniu rozliczenia Projektu. W dziale 758 - Różne rozliczenia:

stosownie do pisma. Ministra Finansów, zwiększono o 57.441 zł część oświatowej subwencji

ogókiej. W dziale 801 - Oświata i wychowanie: zwiększono o 4.263 zł wpływy z usług,

stanowiące refundację kosztów utrzymania dziecka będącego mieszkańcem Gminy Mieścisko,

uczęszczającego do Przedszkola Samorządowego w Skokach; uwzględniono 21.317,07 zł

dochodów przekazanych na realizację Projektu „Skok do wiedzy w Szkole Podstawowej w

Skokach , przez Fundację Rozwoju Edukacji Małego Inżyniera; zaplanowano 38.368 zł

dochodów z tytułu refundacji kosztów dotacji ponoszonych przez Gminę Skoki na dzieci

będące mieszkańcami innych gmin, uczęszczające do: Przedszkola Publicznego "Tęczowa



Łąka" w Jabłkowie - 12.790 zł ( Rogożno - 6.395 zł, Mieścisko - 6.395 zł), Niepublicznego

Przedszkola Artystycznego w Potrzanowie - 20.7 82 zł. Niepublicznego Przedszkola

Językowego „Akademia Rozwoju" w Skokach - 4.796 zł ( środki z Gminy Mieścisko).

Wydatki w dziale 600 - Transport i łączność: zaplanowano 20.000 zł na remont dworca

kolejowego w Skokach oraz 2.000 zł na łącze światłowodowe niezbędne do prawidłowego

nadzoru nad systemem monitońngu dworca PKP; uwzględniono 25.000 zł na realizację

systemu monitormgu dworca PKP, zwiększono o ł 50.200 zł wydatki statutowe na utrzymanie

dróg, z tego czyszczenie studzienek kanalizacji deszczowej - 20.000 zł, zakup i montaż progów

zwahiiających na terenie miasta Skoki - 30.000 zł;, zakup kruszywa betonowego - 100.000 zł,

oplata za odprowadzanie wód opadowych do rzeki Malej Wełny w Jagniewicach, związana z

użytkowaniem drogi w Jagniewicach - 200 zł. Zaplanowano 35,000 zł na budowę ciągu

pieszego pomiędzy ul. Podgórną, a Graniczną w Skokach, oraz dodatkowe 30.000 zł na. zakup

lub zamianę nieruchomości pod drogi i inwestycje. W dziale 700 - Gospodarka mieszkaniowa:

zmniejszono o 18.000 'A środki na wynagrodzenia bezosobowe zaplanowane wcześniej na

przeglądy okresowe obiektów budowlanych. Zwiększono o 57.000 zł wydatki statutowe, w

tym na;

-przeglądy okresowe obiektów komunalnych wykonane przez firmy -12,000 zł;

- remonty budynków komunalnych - 45.000 zł;

- zmniejszono o 100.000 zł środki na „Odbudowę domu mieszkalnego czterorodzmnego,

Grzybowe 13, po pożarze". Wprowadzono 11.500 zł na "Modernizację budynku mieszkahiego

przy ul. Poznańskiej 2 , oraz 15.000 zł na dostawę i montaż pieca centrahiego ogrzewania w

lokalu socjalnym - Chociszewo 14/3. Zadanie pn. „Modernizacja systemu ogrzewania budynku

Rogozmka 6" włączono do zadania "Modernizacja budynku Rogozińska 6". W dziale 710 -

DziałaLaość ushigowa: zmmejszono o 26.000 zł środki na sporządzanie koncepcji

zagospodarowania terenu, zmian studium i miejscowych planów zagospodarowania

przestrzennego, przenosząc je do rozdziahi75023 na wykupienie ushigi związanej z

funkcjonowaniem Gmiimego Portalu Mapowego. W dziale 750 - Administracja publiczna:

zwiększono o 30.000 z-1 środki na wynagrodzenia bezosobowe na ushłgi doradcze.

Wprowadzono 500 zł na przegląd okresowy budynku Urzędu oraz 14.000 zł na zakup

kserokopiarki na parter Urzędu. Zaplanowano 15.000 zł na wynagrodzenia bezosobowe

związane z działaniami promocyjnymi. W dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona

przeciwpożarowa: zwiększono o 23.000 zł środki zaplanowane na dofinansowanie zakupu

samochodu dla Policji; uwzględniono 6.000 zł na dofinansowanie uzbrojenia osobistego

strażaka dla Jednostki ratowniczo - Gaśniczej w Wągrowcu. Zaplanowano 500 zł na okresowy

przegląd budynku OSP. Wprowadzono 4.000 zł na zakup kamery termowizyjnej, przenosząc te

środki z wydatków bieżących zaplanowanych wcześniej na zakup sprzęt; i wyposażenia

OSP.W dziale 757 - Obsługa długu publicznego: o 40.000 zł zwiększono planowane wydatki

na odsetki od kredytów, ponieważ wcześniej zaplanowana kwota na ten cel może okazać się

niewystarczająca. W dziale 801 - Oświata i wychowanie: wprowadzono 21.317,07 z-1 środków

na realizację Projektu "Skok do -wiedzy w Szkole Podstawowej w Skokach, w tym: 13.398,17

zł na wynagrodzenia i 7.918,90 zł na wydatki statutowe. Na wniosek Dyrektora, zaplanowano

30.000 zł na uroczyste obchody 100-lecia Szkoły Podstawowej im. Adama Mickiewicza.

Wprowadzono 30.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Utwardzenie terenu przy

Szkole w Lechlime,". Uwzględniono 38.368 zł środków z innych gmin, stanowiących

reńmdację kosztów dotacji przedszkolnej, i tak: z Gminy Mieścisko 11.191 zł, z tego: 6.395 zł
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dla Przedszkola Publicznego "Tęczowa Łąka w Jabłkowie i 4.796 zł dla Niepublicznego

Przedszkola Językowego "Akademia Rozwoju w Skokach. Z Gramy Rogoźno 27.177 zł, z

tego: 6.395 zł dla Przedszkola Publicznego "Tęczowa Łąka" w Jabłkowie i 20.782 zł dla.

Niepublicznego Przedszkola Artystycznego w Potrzanowie. W dziale 851 - Ochrona zdrowia:

wprowadzono 800 zł na okresowe przeglądy budynków GOZ. W dziale 852 " Pomoc

społeczna: uwzględniono 50.000 zł na adaptację pomieszczeń po byłej kotłowni na biuro OPS.

W dziale 900 - Gospodarka komunakia i ochrona środowiska. Zwiększono o 95.000 zł

zaplanowane wydatki na utrzymanie czystości i porządku w Gmmie, ponieważ ceny złożone

przez oferentów w przetargu przekraczały kwoty zabezpieczone w budżecie. Wprowadzono

4.000 zł na zakup ławek parkowych do wsi Lechlin. Zaplanowano 5.000 zł na zakup

używanego samochodu do prac związanych z utrzymaniem zielem, oraz 2.500 zł na oplotę

rejestracyjną, ubezpieczenie i naprawy eksploatacyjne tego pojazdu. Uwzględniono 70,000 zł

na montaż dodatkowych punktów oświetlenia drogowego na terenie Miasta i Gminy Skoki.

Wprowadzono 200 zł na okresowy przegląd budynku na targowisku. W dziale 921 - Kultura i

ochrona dziedzictwa narodowego wprowadzono 3,000 zł na okresowe przeglądy świetlic

wiejskich oraz 4,700 zł na zakup wyposażenia, do świetlicy w Potrzanowie. Uwzględniono

6.500 zł na zakup pieca kuchennego i zmywarki do świetlicy wiejskiej w Potrzanowie.

Zaplanowano 15.000 zł na zakup pieca kuchennego i zmywarki do świetlicy wiejskiej w

Kalailinie. Przeznaczono 22,000 zł na wykonanie klimatyzacji w świetlicy wiejskiej w

Rościnme. Wprowadzono 16.000 zł na współpracę z zagranicą i 5.000 zł na usługi związane z

pozostałą działalności kulturalną ; kwotę 8.500 zł zaplanowaną aa. zakup instaimentów dla

Orkiestry dętej przeniesiono na zakup Saksofonu barytonowego WeUdang. Zmniejszono o

120.000 zł planowane wydatki na "Budowę niekomercyjnej ogólnodostępnej infi-astruktury

kulturalnej na terenie Gminy Skoki,,, ponieważ zadame będzie realizowane w innej formie. W

dziale 926 - Kultura fizyczna: wprowadzono l .000 zł na okresowe przeglądy obiektów na

stadionie. Zaplanowano 10.000 zł na zakup sprzętu sportowego. Uwzględniono 120.000 zł na

zadanie pn. "Otwarta Strefa Aidywności na dz. nr 1073 w Skokach, gm. Skoki", na które

zamierzamy ubiegać się o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej .

Przewidziano 50.000 zł na „Budowę przejścia z ulicy Antoniewskiej do terenu rekreacyjna

sportowego i placu zabaw. Planowane przychody z tytuhi kredytów zostały zmniejszone do

wysokości 6.495.827,71 zł. Stosowne zmiany wprowadzone zostały w planie wydatków

majątkowych przewidzianych do realizacji w 2018 roku, planie dotacji udzielonych z budżeti

oraz planie dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań w drodze umów i

porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego. Przedstawiona została również

Autopoprawka Burmistrza Miasta i Gmmy Skoki do projektu uchwały w sprawie

wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok z dnia 18 marca 2019 roku. W

związku z ogłoszeniem 15 marca br. tekstu jednolitego ustawy o samorządzie gminnym, w

podstawie prawnej projektu w miejsce treści „(t. jedn. Dz. U. z 2018 r. póz.994 ze zm.)",

wpisuje się „ (t. jedn. Dz. U. z 2019r. póz.506)". Dochody pozostają w niezmienionej

wysokości. Zmiany w zakresie wydatków: w dziale 754 - Bezpieczeństwo publiczne \ ochrona

przeciwpożarowa:

- o dodatkowe 5.000 zł zwiększa się planowane wydatki na dofmansowanie zakupu

samochodu dla Policji;

w związku z uzyskaną w ubiegłym tygodniu informacją, z Komendy PSP, uwzględniono w

projekcie uchwały środki w wysokości 6.000 zł na uzbrojenie osobiste strażaka jako wydatki
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majątkowe, w niezmielonej wysokości, przeniesiono do wydatków bieżących. W dziale 926 -

Kultura fizyczna: wprowadzono dodatkowe 25.000 zł na ushigi transportowe związane z

pozostałą działakiością sportowa.

Po wprowadzonych zmianach: wydatki ogółem wynoszą 55.023.698,94 zł, przy c2ymwydatld

bieżące stanowią kwotę 44.941.438,94 zł, a majątkowe 10.082.260 zł. Przychody budżetu

zwiększyły się do wysokości 6,525.827,71 zł, a deficyt do 5.831.527,71 zł. W uzasadnieniu do

projektu uchwały, w części IV. Pozostałe zmiany treść „w 2018 roku , zastępuje się treścią „w

2019 roku".

Radny Leszek Gronowicza

Zadał pytanie do działu 758 czy zwiększenie subwencji oświatowej do 57.441 zł związane

jest z pieniędzmi na podwyżki dla nauczycieli.

Aleksandra Kaminska- była Skarbnik Gminy Skoki

Odpowiedziała na zadane pytanie wyjaśniając, że subwencja oświatowa jaka przychodzi z

Mmisterstwa Finansów nie jest oznaczona, to jest subwencja w ogóhiej kwocie, zmniejsza

deficyt gminy w zakresie wydatków na oświatę.

Po wysłuchaniu opmii stałych komisji Rady

Rada Miejska Gminy Skoki przyjęła

(l 5 głosami za)

autopoprawkę Burmistrza Miasta i Gminy Skoki do projektu uchwały w sprawie

wprowadzenia zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 r. z dnia 18.03.2019 r.

Rada Miejska Gminy Skoki

(15 głosami za)
pod jęia
Uchwale nr YI/36/2019
w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 r. wraz

autopoprawką Burmistrza Miasta i Gminy Skoki.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokohi sesji Rady.

pkt 7.2 )
Skarbnik Gminy Anna Kalek - Witucka

Przedstawiła projekt uchwały. Wprowadza się następujące zmiany: zmiema się treść

załącznika nr 2 do Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Skoki na lata 2019-2036, który otrzymuje brzmienie zgodne z załącznikiem nr l do niniejszej

uchwały.

Po wyshichaniu opinii stałych komisji Rady

Rada Miejska Gminy Skoki

pod jęła
(15 głosami za)
Uchwale nr VI/37/2019
w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Skoki na lata 2019-2036.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji Rady.
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pkt 7.3)
Skarbnik Gminy Anna Kalek - Witucka

Przedstawiała projekt uchwały. Kierownik Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Skokach

wystąpił z prośba o zwolnienie z obowiązku wpłaty na rachunek budżetu gminy nadwyżki

środków obrotowych, obliczonej za 2018 rok w wysokości 12.353, 30 zł. Środki te, zakład

zamierza przeznaczyć na realizację planowej wymiany starych przyłączy wodociągowych.

Po wyshichardu opinii stałych komisji Rady

Rada Miejska Gminy Skoki

pod jęła
(15 głosami za)

Uchwale nr VI/38/2019
w sprawie zwolnienia ZaMadu Wodociągów i Kanalizacji w Skokach z dokonywania wpłaty
do budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych ustalonej na koniec 2018 roku.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokohi sesji Rady.

pkt 7.4)
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Pomformował, że na wczorajszym wspóhiym posiedzeniu komisji był inwestor oraz

mieszkańcy pobliskich domów ł mieszkań. Zapytał czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do

projekty uchwały. Z uwagi na brak pytań poprosił o przedstawienie projektu uchwały.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Monika Wysocka

Przedstawiła uzasadnienie uchwały. Ustawa o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji

inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących wprowadza, niezależnie od systemu

planowania przestrzennego, możliwość ustalania zgody na realizację inwestycji mieszkaniowych i

towarzyszących. W dniu 27 grudnia 2018 r. złożony został do Rady Miejskiej Gminy Skoki, za

pośrednictwem Burmistrza Miasta i Gminy Skoki, wniosek o ustalenie lokalizacji mwestycji

mieszkaniowej na działkach nr 199/1, 199/2 i 319/26 w Skokach. Burmistrz Miasta i Gmmy

Skoki dwukrotnie przeprowadził procedurę, pierwszy raz po złożeniu wpłynięciu i uzupełnieniu

wniosku, drugi raz po dokonaniu modyfikacji przez wnioskodawcę przez wnioskodawcę. Do

Urzędu wpłynęło 9 uwag (w tym 2 negatywne), 2 uzgodnienia (w tym jedno negatywne zarządcy

dróg gminnych) oraz 7 opmii (w tym jedna negatywna - Gminnej Komisji Urbanistyczno-

Architektonicznej). Po drugim etapie tj. po modyfikacji wnioslcu do Urzędu wpłynęło 6 uwag (w

tym 2 negatywne), l uzgodnienie oraz 5 opiiui. Z powodu zmodyfikowania przez inwestorów

wniosku, a co za tym idzie koniecznością ponowienia procedury, nie możliwe było podjęcie

uchwały o ustaleniu lokalizacji inwestycji lub odmowie ustalenia lokalizacji inwestycji w terminie

60 dni od dnia złożenia przez wnioskodawców podania (termin upłynął 25 lutego 2019r.), dlatego

też zawiadomieniem z dnia 21 lutego 2019r. Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki,

zgodnie z art. 7 ust. 5 ustawy z dnia 5 lipca 2018r. o ułatwieniach w przygotowaniu l realizacji

inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących przedłużył termm podjęcia uchwały

do dnia 27 marca 2019 r.. Planowana inwestycja mieszkaniowa nie jest lokalizowana na terenach:

- podlegających odmowie przed lokalizowaniem lub zabudową na podstawie przepisów

odrębnych;

- otulm form ochrony przyrody, rodzinnych ogródków działkowych;



- obszarów szczególnego zagrożenia powodzią.

Inwestycja mieszkaniowa lokalizowana jest na działkach nr 199/1, 199/2 i 319/26 w Skokach.

Teren planowanej inwestycji nie jest objęty uchwałą o utworzeniu parku kulturowego oraz nie jest

objęty miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Inwestycja spełnia warunek art. 5

ust. 3 ww. ustawy o niesprzeczności ze studiu uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego. Obowiązujące studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowama

przestrzennego ustala na przedmiotowym terenie następujący kierunek: „obszary zabudowy

mieszkaniowej, z usługami towarzyszącymi . Dany kierunek zezwala na uzupełniaaie i

kontynuację istniejącej struktury zabudowy o funkcji mieszkaniowej. Opinie, uwagi i uzgodnienia

dokonane w trakcie przeprowadzonej procedury zostały dołączone do projektu uchwały. W

trakcie przeprowadzonej procedury wpłynęły dwie opinie Gminnej Komisji Urbanistyczno-

Architektonicznej. W pierwszej opinii negatywnej zakwestionowano niewystarczaj ące

zapewnienie miejsc postojowych oraz sposób zagospodarowania wód opadowych i roztopowych.

Natomiast w drugiej opinii Komisja podtrzymała swoje stanowisko w kwestii normatywu

parkingowego (co najmniej 1,5 miejsca na jeden lokal mieszkalny), co me zostało uwzględnione

przez inwestorów. Zgodnie z pismem Wielkopolskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej

St'aży Pożarnej z dnia 13 marca 2019r. w uchwale został zawarty zapis dotyczący zapewnienia

wymaganej ilości wody do celów przeciwpożarowych, do zewnętrznego gaszenia pożaru, na

terenie planowanej mwestycji. Zgodnie z ustawą o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji

inwestycji mieszkaniowych oraz Inwestycji towarzyszących został przygotowany projekt

uchwały o ustaleniu lokalizacji inwestycji mieszkaniowej wraz z opiniami i uwagami oraz

wynikiem dokonanych uzgodnień. Zapytała czy przedstawić projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Odpowiedział, że nie ma takiej potrzeby, ponieważ była przedstawiana na wczorajszym

posiedzeniu komisji. Pomfonnował również, że na wspólnym posiedzeniu rady, które odbyło

się w dniu 25.03.2019 r. odbyła się dyslmsja z inwestorem oraz mieszkańcami sąsiadującymi z

terenem na którym planowana jest inwestycja na ul. Wągrowieckiej w Skokach. Wszyscy mieli

możliwość przedstawienia sowich racji.

Radna Małgorzata Mizgajska

Zapytała czy planowana inwestycja jest zgodna z obowiązującym studium uwarunkowań l

kierunków zagospodarowania przestrzemiego Miasta i Gminy Skoki przyjętym uchwałą w 2010

r., która ustala na przedmiotowym terenie następujący kierunek: „obszary zabudowy

mieszkaniowej, z usługami towarzyszącymi. Dany kierunek zezwala na uzupełniame i

kontynuację Istniejącej struktury zabudowy o funkcji mieszkaniowej. Z powyższego wynika, że

mwestycja spełnia warunki wynikające ze studium, czyli Jest zgodna z prawem. Wyjaśniła, że to

pytanie padło również na wspóhiym posiedzeniu komisji rady, ale zależy jej aby informacja ta

dotarła do grona uczestniczącego w sesji oraz osób oglądających nagranie z sesji.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Monika Wysocka

Odpowiedziała, że jest zgodna ze stidium.

Radna Małgorzata Mizgajska

Zapytała czy wniosek inwestora spehua wszystkie warunki wynikaj ące ze specustawy.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Monika Wysocka

Odpowiedziała, że tak jak wynika to z projektu uchwały spełnia.

Radna Małgorzata Mizgajska



Zapytała czy wobec stanowiska Burmistrza, który przygotował pozytywny projekt uchwały w

sprawie ustanowienie lokalizacji inwestycji mieszkardowej przy ul. Wągrowieckiej, czy są

podstawy do zmiany stanowiska Burmistrza i podjęcia uchwały odmownej.

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Monika Wysocka

Wyjaśniła, że tak jak został przygotowany projekt uchwały pozytywny na ustalenie lokalizacji

inwestycji, przedstawiony na sesję.

Radna Małgorzata Mizgajska

Zapytana czy inwestor w związku z podjęciem uchwały odmownej mam możliwość

zaskarżenia uchwały do sądu i domagania się odszkodowania.

Radca Prawny Mirosława Nowakowśka

Wyjaśniła, że inwestorowi przyshiguje możliwość odwołania się od tej uchwały, tę kwestie

reguluje ustawa o ułatwieniach w przygotowaniu i realizacji inwestycji. Ustawa mówi o

terminie złożenie skargi, 30 dni od dnia opublikowama w Wojewódzkim Dzienniku

Urzędowym lub od przekazania tej uchwały inwestorowi. Ustawa ta nie mówi nic o

możliwości wystąpienia o odszkodowanie na tym etapie.

Radna Wiestawa Surdyk - Fertsch

Zabierając głos w dyskusji wyjaśniła, że na wczorajszym posiedzeniu komisji użyto wiele

argumentów. Przedstawiła swoje stanowisko w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji przy ul.

Wągrowieckiej w Skokach. Prawdą jest, że jest potrzeba budowania mieszkań w Skokach, jest

zapotrzebowanie na mieszkama, posiadamy na terenie Skoków inne miejsca które nie będą

rodziły konfliktów społecznych, na których inwestycje mogą być lokalizowane bez

konieczności tworzenia konfliktu społecznego. Przedstawiona inwestycja spełnia wszystkie

wymagania określone w aktach prawnych, jest zgodna ze studium, zgodna z potrzebami,

posiada wszystkie niezbędne opinie, ale nie jest zgodna z interesami wszystkich mieszkańców.

Podczas wczorajszego posiedzenia Rady jeden z dyskutantów shisznie stwierdził, że Rada jest

przedstawicielem całej społeczności nie tylko grupy zainteresowanej realizacją danej

inwestycji. Inwestycja rodzi konflikt interesów, jest inwestycją, która na danym terenie budzi

shiszny niepokój mieszkających tam już w domkach jednorodzinnych mieszkańców naszej

gminy, mają prawo sądzić że ich dotychczasowy spokój, porządek zostanie zakłócony nie tylko

przez istniejący już blok, ale już przez samą procedurę budowy bloku. Kupując mieszkania,

działki, budując domy mieszkańcy byli przekonam, że to osiedle domków jednorodzinnych i

takim ono jest. Na wczorajszym posiedzeniu komisji podnosiliście Państwo jako inwestorzy

kwestie sąsiadującego tam bloku czterokondygnacyjnego, który usytuowany jest bezpośrednio

przy ul. Wągrowieckiej, w związku z tym uzasadnialiście możliwość powstania Państwa

inwestycji. Zauważyć należy, że Państwa inwestycja będzie wciśnięta w osiedle domków

jednorodzinnych. Powstanie istniejącego już blob.1 na ul. Wągrowieckiej budziło rówmeż

wiele kontrowersji, toczą się postępowania sądowe w jego sprawie. Dostrzegamy konieczność

budownictwa wielorodzumego, jesteśmy jako przedstawiciele samorządu zamteresowani

takimi mwestycjami na terenie naszej gminy, ale nie w miejscu gdzie budzi to niepokoje

społeczne i konflUcty społeczne. Jesteśmy za tym aby nasza społeczność rozwijała się

dynamicznie, ale w spokoju i zgodzie sąsiedzkiej. Jednym z uzasadnieniem specustawy jest

pełne uszanowanie zasady, że władztwo pianistyczne na terenie gminy należy do jej

mieszkańców i organu stanowiącego gminy, poddanie propozycji inwestora ocenie całej

społeczności lokalnej pozwala uzyskać w tym zakresie reprezentatywne stanowisko

mieszkańców, które to stanowisko muszą brać radni pod uwagę podejmując uchwałę w tym
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zakresie. Stanowisko sąsiadów planowanej inwestycji jest dla nas ważne i wiążące, musimy je

brać pod uwagę przy podejmowaniu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji lub

odmowy ustalenia tej lokalizacji mając na uwadze interesy wszystkich mieszkańców Skoków.

Uważam, że inwestycja planowana w tym rejonie nie powinna powstać. Pan Burmistrz w dniu

wczorajszym zaproponował inwestorowi odkupienie działki pod inwestycję i zlokalizowame w

tym miejscu domu dziennej opieki dla osób starszych, lub lokalizację państwa inwestycji w

miejscu niekolidującym z zabudową Jednorodzmną, poprzez zamianę gruntów z inwestorem na

grunty na przykład przy ul. Pohiej w Skokach.

Radny Leszek Gronowicz (ad vocem)

Zajął głos odnośnie zmiany lokalizacji, propozycja zmiany lokalizacji nastąpiła na końcu

złożenia wniosku do rady o lokalizację, inwestor poniósł koszty związane z projektowaniem

mwestycji. Propozycja jest spóźniona, przedłożony projekt uchwały jest zgodny z

obowiązującym prawem. Jako radni mamy podjąć decyzję. Na początku sprawowania naszego

mandati było szkolenie przeprowadzone przez profesora Uniwersyteti Adama Mickiewicza z

Poznania, który to mówił min. o odpowiedzialności radnego prawnej, karnej i materialnej.

Radny ma prawo nie zgodzić się stanowiskiem rady, może złożyć zdanie odrębne. Podał

przykład rady w Niemczech gdzie radni musieli zapłacić odszkodowanie, za błędnie podjętą

decyzje. Inwestor ma prawo odwołania się do sądu na podstawie art. 417 K.C jeżeli szkoda

została wyrządzona przez nie wydanie aktu normatywnego, którego obowiązek wydania

przewiduje przepis prawa i jest zgodny z prawem lub nie wydania tego aktu, wówczas sąd

rozpoznający sprawę stwierdza konieczność naprawienia szkody. Inwestor może złożyć pozew

za poniesione straty np. związane z podwyżką cen na zakup materiałów, ale również za

utracone korzyści jakie mógłby uzyskać. Inwestor straci dwa lata, proszę sobie wyliczyć straty

jakie poniesie inwestor, które radni będą musieli pokryć. Sąd rozstr2ygnie to na korzyść

inwestora. Radził się radnym zastanowić nad tą sprawą. Poinformował, że jeżeli zostanie

złożona decyzja odmowa w sprawie uchwały, złoży zdanie odrębne do protokohi.

Inwestor Paulina Radecka - Kamińska

Prosiła o udzielenie głosu, przed podjęciem uchwały.

Przewodniczący Rady Zbigniew Kujawa udzielił głosu

Radnej Małgorzacie Mizgajskiej

Wyjaśniła, że domy jednorodzinne stoją gdzie stoją, ale faktem jest, że od lat 80 działki na ul.

Wągrowieckiej przewidziane były pod budownictwo wielorodzinne. Zgodziła się, ze

stwierdzeniem, że radni powołani są jako przedstawiciele mieszkańców. Jest grono osób,

mieszkańców zainteresowanych inwestycją, jaki i grono przeciwne tej inwestycji.

Poinformowała, że reprezentuje głos grona osób, mieszkańców zainteresowanych inwestycją,

która umożliwi osiedlenie się w centrum miasta blisko dworca PKP oraz innych udogodnień.

Radny Andrzej Surdyk

W nawiązaniu do wypowiedzi radnego Leszka Gronowicza, zwrócił uwagę, że zasiał nutkę

niepokoju, za odpowiedzialność zarówno majątkową jak i karną jaka ciąży na radnych. Rada

jest przedstawicielem społeczności. Wyraził swoje poparcie dla mieszkańców, którzy są

przeciwni lokalizacji inwestycji przy ul. Wągrowieckiej. Zwrócił uwagę, że głosów

przeciwnych lokalizacji inwestycji na ul. Wągrowieckiej jest zdecydowanie więcej,

przeciwnych jest 45 osób z najbliższego sąsiedztwa.

Radny Leszek Gronowicz (ad vocem)



doktryny jednolitego, wypowiedzi jakie można spotkać o roli tej ustawy oraz charakteru

uchwały jaką musi podjąć rada są rozbieżne. Zwróciła uwagę, że jako pierwsza rada w

Wielkopolsce i nie liczna w skali kraju, rada Gminy Skoki przystępuje do tej uchwały w takim

okresie. Kategoryczne stwierdzenie, że Państwo uchybcie przepisów prawa, które będą

pociągać za sobą odszkodowanie, jest na tym etapie zbyt daleko idące. Państwo debatujecie

nad uchwałami nie pierwszy raz, ja po raz drugi jestem świadkiem, a pracuję w Skokach od

1996 r., że przed podjęciem uchwały jesteście Państwo tak szeroko informowani o skutkach i

wysokości odszkodowania. Poprzednia sytuacja dotyczyła podejmowania uchwały w sprawie

przystąpienia do opracowania planu miejscowego zagospodarowania ł dotyczył tego samego

mwestora co dziś. Na tym etapie szacowanie szkód jest nie na miejscu. Jakimś dziwnym

1'afem, przed podjęciem uchwały jesteś państwo tak szeroko informowani, o skutkach

podjęciach uchwały. Dziwnym trafem jest to cała kwestia dotycząca tego samego inwestora.

Nie jestem w stanie Państwu powiedzieć oraz zapewnić, że uchwała zostanie w trybie

odwoławczym i skargowym utrzymana. Są dwa organy w gminie Burmistrz i Rada, przy C2yra

władztwo pianistyczne zawsze należało i należy do rady. Ustawodawca przyjmując ustawę

pehią sprzeczności i niedomówień spowodował, ten dzisiejszy konflikt. Nie jesteście Państwo

w łatwej sytuacji, musicie wywarzyć interes wnioskodawców oraz osób, które swoje

uprawniema próbują bronić. Co do odszkodowarda, to jeśli pan radny do końca zacytowałby z

jakich powodów szkolący podał faktyczny przykład, to z całą pewnością nie mamy do

czynienia z taką sytuacją.

Radna Wiesława Surdyk - Fertsch

Wyjaśniła, że przy podejmowaniu decyzji i obawie o płaceniu odszkodowań, należy pamiętać,

że możliwość występowania o odszkodowanie ma również druga strona konfliktu, czyli

mieszkańcy, którym na skutek lokalizacji inwestycji obniży się wartości obecnych

nieruchomości i obniży się komfort mieszkania. Jakąkolwiek decyzję podejmiemy, jest to

sprawa trudna budzi problem, rodzi konflikty, tym me umiej musimy podjąć decyzję.

Radny Leszek Gronowicz (ad vocem)

Stwierdził, że radca prawny podpisała projekt uchwały Jako zgodny z prawem.

Radca Prawny Mirosława Nowakowska

Potwierdziła, że podpisała, że projekt jest zgodny z prawem. W ogóhiym zakresie władztwo

pianistyczne nie należało do Pana Burmistrza jako do organu, który zobowiązany był w

określonym terminie i określonej procedurze przeprowadzić postępowanie oraz przekazać

projekt uchwały. Jeśli Pan Burmistrz nie przeprowadziłaby tego postępowania można byłoby

mówić o odszkodowaniu, które ciążyłoby na Gminie Skoki, w związku z nie dopełnieniem

obowiązku na mm ciążącym. Państwo musicie wyważyć mając pełen obraz, jaką decyzję

dzisiaj podjąć.
Radny Marek Grzegorzewski

Mówił, że na komisji, która odbyła się w dniu wczorajszym zarzuty inwestora były o

wyższości ustaw, w ustawie nie ma zapisu o dobrym sąsiedztwie. Każdy, kto mnie zna to wie

jak cenię sobie prywatność, ja bym sobie tego nie życzył i nie życzę innym. Ustawa ta posiada

jeden ważny błąd, nie ma w tej ustawie zapisu o dobrym sąsiedztwie.

Radny Leszek Gronowicz (ad vocem)

Zwrócił uwagę, że ocena ustaw należy do trybunału konstytucyjnego, każdy obywatel ma

możliwość złożenia skargi do trybunału.
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Zwrócił uwagę, że wczoraj projekt tej uchwały rde był opiniowany, głosowany, więc skąd pan

radny wie, jaki będzie wynik głosowania. Pouczył radnych, że przed nimi zdanie trudnego

egzaminu. Głosowanie nad uchwałą pokaże, kto Jest za przestrzeganiem prawa, kto jest

przeciwny przestrzegania prawa oraz kto jest za rozwojem miasta, a kto jest przeciwny

rozwojowi miasta.

Radny Andrzej Surdyk (ad vocem)

Zwrócił uwagę, że po raz kolejny padły mocne słowa. Nie wypowiedział się wcześniej co do

wyników głosowania, każdy radny będzie głosować wobec własnego sumienia. Jeśli chodzi o

wróżenie pan radny Leszek Gronowicz snuł już takie proroctwa na drugiej i pierwszej sesji

rady. Wynik jest kwestią otwartą. Głosowanie jest jawne i nie ma żadnych ustaleń, każdy

radny będzie głosował wobec własnego sumienia. Słysząc mocną wypowiedź radnego

Gronowicza drżą ręce i głos.

Radna Marzena Wyleżala

Powiedziała, że zgadza się z argumentami radnych Andrzeja Surdyka i Wiesławy Surdyk-

Fertsch. Czuje się zasb-aszaaa, dobro mieszkańców jest dla mej najważniejsze. Jeżeli jest

jakieś ryzyko jest w stanie je ponieść, ponieważ głosuje zgodnie z własnym zdaniem i każdy

głosuje zgodnie ze swoim zdaniem. Cały czas się sugemje, że jest ustalony jakiś wynik, każdy

głosuje zgodnie ze swoim zdaniem.

Radny Leszek Gronowicz (ad vocem)

Wyjaśnił, że na wczorajszym posiedzeniu komisji me był głosowany projekt uchwały, w

dyskusji zabrało głos kilka radnych tj.: Andrzej Surdyk, Wiesława Surdyk - Fertsch, Marzena

Wyleżała. Trudno powiedzieć jak to będzie wyglądało. Wyjaśnił, że nie było jego zadaniem

sb-aszenie radnych, a jedynie przypomrdenie o szkoleniu.

Radna Wiesława Surdyk-Ferfsch

Wyjaśniła, że me jest przeciwna rozwojowi gminy, ale widzi inne możliwości, inne miejsce na

lokalizację tej inwestycji. Ta lokalizacja budzi konflikt i kontrowersje, dlatego jest przeciwna

uchwaleniu lokalizacji tej inwestycji w tym miejscu.

Inwestor Paulina Radecka- Kammska

Prosiła o udzielenie głosu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Oświadczył, że zgadza się z głosami radnych Andrzeja Surdyka i Wiesławy Surdyk ~- Fertsch,

jesteśmy Jako radni za tym żeby w Skokach się źle nie działo, nie jestem przeciwny rozwojowi

gminy. Specustawa miała pomagać inwestorom, a nie rodzić konflikty społeczne. Jestem 16 lat

radnym i nigdy nie byłem przeciwko rozwojowi gminy. Poprosił o zabranie głosu radcę

prawnego i wyjaśnienie zarzutów podnoszonych przez radnego Leszka Gronowicza o

odpowiedzialności ciążącej na radnych za podejmowane uchwały.

Radca Prawny Mirosława Nowakowska

Odnosząc się do słów radnego Leszka Gronowicza, który powoływał się na art. 417, który to

artykuł mówi, że osobie która ponosi szkodę jeżeli nastąpią pewne uwarunkowania należy się

odszkodowanie. Nie przesądzałabym, że taka szkoda powstanie. Radny informował również o

tym, że cały ten proces odwoławczy może potrwać do dwóch lat, narosną odsetki, powstanie

szkoda. Wyjaśniła, że inwestorowi przysługuje skarga na uchwałę, uchwała będzie również

podlegała nadzorowi prawnemu, stosowny organ, sąd administracyjny się w tej sprawie

wypowie. Ustawa ta jest nowym aktem prawnym, trudno mówić, że jest ukształtowane w tej

sprawie jakiekolwiek stanowisko, nie ma ukształtowanego orzecznictwa, nie ma stanowiska
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Inwestor Paulina Radecka - Kamińska

Wyjaśniła, że dziś występuje jako inwertor i chciałaby podkreślić, że jej wniosek dotyczy

budowy dwóch budynków wielorodzinnych. Natomiast na podstawie dyskusji i sprzeciwów,

które wpłynęły w sprawie, ma wrażenie, że chcę budować fabrykę. Wszystko są to domysły,

skąd macie państwo pewności, że będzie to rodzić konflikty, nie budujemy tego budynku w

środku osiedla jednorodzinnego, tylko przy ul. Wągrowieckiej, nie trzeba tam dojeżdżać.

Złożyliśmy ten wniosek w ramach specustaw, założeniem ustawy było żeby budowało się

więcej mieszkań. Sam wniosek i sama koncepcja spełnia przepisy tej ustawy, w tej ustawie nie

ma warunku zgłoszonych uwag, mamy się teraz licytować, kto złożył więcej tych sprzeciwów,

jeśli się mamy licytować, to sprostować należy zapis w uzasadnieniu do uchwały, ponieważ

jest napisane że uwag negatywnych złożono dwie, które podpisało 17 i 28 osób. Z czego w

tych dwóch uwagach powtarzają się podpisy 17 osób. Czyli 17+11 daje nam liczbę 28. Opinii

pozytywnych również mieszkańców tej gminy, a także osób które chciały by zamieszkać oraz

członków Stowarzyszenia Społeczno - Prawnego z Wągrowca, których jest ich 24, uwag od

osób fizycznych było 12 albo 13. Jeśli postawimy na szali uwagi pozytywne, a negatywne to

tych pozytywnych uwag jest więcej. Czy będzie ta inwestycja rodzić konflikty przestrzenne to

od tego jest sąd. Spełniamy ws2ystkie wymagania ze specustawy oraz ustawy prawa

budowalnego. Jestem bardzo zdziwiona oraz nawet podejrzliwa dlaczego radni Wiesława

Surdyk - Fertsch oraz Andrzej Surdyk-Fertsch tak apelują o nie podejmowanie tej uchwały.

Złożyła pismo do rady, analizując działki, które są położone w sąsiedztwie oraz sprzeciwy

osób które się podpisały, mamy pewne wątpliwości dotyczące interesu prawnego. Odczytała

pismo: „Z okoliczności faktycznych i prawnych, które były przedmiotem wspólnego

posiedzenia Komisji Rady Miejskiej Gminy Skoki w dniu 25 marca 2019 r. dotyczących

przedstawienia i omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji

mieszkaniowej przy ul. Wągrowieckiej w Skokach stwierdzić należy, że Radna Wiesława

Surdyk - Fertsch oraz Radny Andrzej Surdyk winni zgodnie z art. 25a ustawy o samorządzie

gminnym wyłączyć się z głosowania nad przedmiotową uchwalą z uwagi na to, że głosowanie

w tej sprawie dotyczy ich interesu prawnego. Interes prawny polega na tym, że Pani Wiesława

Surdyk - Fertsch jest właścicielem domu przy ul. - , który zamieszkuje jej syn

żoną " Syn Radnej Wiesławy Surdyk -

Fertsch wraz z żoną podpisali się na wniesionym proteście z dnia 28.01.2019 r. .

jest jednocześnie bardzo blisko spokrewniony z Radnym Andrzejem Surdykiem -

siostrzeniec. Radny Andrzej Surdykjest bratem Radnej Wiesławy Surdyk - Fertsch - pierwsza

linia pokrewieństwa. W świetle powyższego ewidentnie zachodzi konflikt interesów.

Potwierdzeniem powyższego jest wyrok WSA w Szczecinie z dnia 7 marca 2018 r. II SA/Sz

141/18, wyrok WSA w Gliwicach z dmą 31 stycznia 2018r.lVSA/GI 1014/17. Zwracamy

uwagę, że podjęta uchwała może zostać uznana za nieważną przez Wojewodę Wielkopolskiego

z uwagi na istotne naruszenie prawa. Pismo zostało złożone na ręce Przewodniczącego Rady.

Wskazała, że uwagi do inwestycji wpłynęły z różnych okręgów wyborczych, radni

reprezentują swoją okręgi wyborcze. Ta inwestycja jest ważna dla mieszkańców.

Radca Prawna Mirosława Nowakowska

Zabierając głos w sprawie wskazanego interesu prawnego radnych, pomfonnowała, że taka

kolizja nie zachodzi. Wyjaśniła jednak, że ma wątpliwość w stosunlcu do radnej Małgorzaty

Mizgajskiej, która zadeklarowała, że zamierza zakupić lokal w planowanej mwestycji i tu

należałoby się zastanowić czy radna nie naruszyła art. 25 i to naruszenie w tej kwestii czy jest



interes prawny w dyskusji ze złożonym pismem inwestora było by bardziej shiszne. Pouczyła

inwestora o obowiązujących zapisach tzw. RODO, ponieważ narusza dane osobowe, które

podane są chronione i nie wie skąd te dane pozyskała.

Inwestor PauUna Radecka - Kamińska

Wyjaśniła, że radni są osobami publicznymi.

Radca Prawny Mirosława Nowakowska (ad vocem)

Odpowiedziała, że radni tak, ale nie członkowie ich rodziny.

Radna Małgorzata Mizgajska (ad vocem)

Wyjaśniła, że owszem była by zainteresowana gdyby ta inwestycja się pojawiła, rozważyłaby

możliwość zakupu mieszkania. Ale nie oznacza to, że podpisała umowę z inwestorem.

Radny Leszek Gronowicz (ad vocem)

Wyjaśnił, że obowiązują przepisy RODO ale, imię i nazwisko to nie dane osobowe, o danych

osobowych można mówić w przypadku kiedy mamy adres i numer PESEL. Przestańcie

Państwo tym straszyć.

Radna Wiesława Surdyk - Fertsch

Wyjaśniła, że nie będzie nawiązywała do pisma złożonego przez inwestora, nigdy nie kryła, że

jest właścicielem mieszkania na ul. .,__ , jak również, że inwestor nie spełnił

obietnic i mieszkanie w pobliżu bloku jest uciążliwością i walką z niedogodnościami. Samo to

wystąpienie Jest dowodem, że inwestycja rodzi konflikt. Czego dowodem jest obecność

sąsiadów niezadowolonych i protestujących przeciw inwestycji, dziś i na poprzednich

posiedzeniach rady. Wysłuchaliśmy wszelkich argumentów, wystąpienia osób sąsiadujących są

tak same uprawnione jak wystąpienia Państwa jako inwestora, dążących do realizacji

inwestycji. Państwo jako inwestor macie racje, ponieważ chcecie realizować swoją inwestycję.

Nie możemy brać pod uwagę racji tylko jednej strony, pytanie czy właściciele obecnych

domów sprawdzali plany zagospodarowania przestrzenne, nie każdy jest biegły w planie

budowlanym. Plany o jakich mówiliśmy wielokrotnie, planujemy rozwój gminy, są inne tereny

mwestycyjne i przy możliwości zamiany działek możecie Państwo inwestować.

Radny Andrzej Surdyk

Zwrócił uwagę, że jest mu przykro, ponieważ Pani Paulina Radecka - Kamińska, której był

wychowawcą w szkole podstawowej, zapominała jego prawidłowego nazwiska. Wyjaśnił

również, że do nikogo nie apelowałem podczas swojej wypowiedzi.

Mieszkaniec Jarosław Adamski

Poprosił o wyjaśnienie radnego Leszka Gronowicza, który na wczorajszym posiedzeniu

komisji powiedział, że Jeśli Pani chce to może się pani wyprowadzić, do kogo kierował radny

te słowa. Mamy się wyprowadzić, żeby inwertor mógł wybudować blok. Prosił o odpowiedź

radnego Leszka Gronowicza.

Radny Leszek Gronowicz

Wyjaśniając powiedział, że zacytował tylko część wypowiedzi, chodzi o spalmy, jeżeli

państwo zaczekacie do końca sesji złoży wniosek na koniec sesji wychodząc naprzeciw

Państwa oczekiwaniom.

Mieszkaniec Jarosław Adamski

Poinformował, że został złożony wniosek do Burmistrza, pan Leszek Gronowicz nie nadaje

się na radnego bo nie rozumie, nie potrafi się porozumieć ze swoimi kolegami i koleżankami

radnymi, a gdzie dopiero z mieszkańcami.

.-<?'
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Rada Miejska Gminy Skoki

nie pod jęta
(11 głosami przeciw, 2 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi)

Uchwab^

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji na ul. Wągrowieckiej w Skokach.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gmmy Skoki Zbigniew Kujawa

Wyjaśnił, że w związku z nie podjęciem uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji na

ul. Wągrowickiej, ustawodawca przewidział konieczność podjęcia uchwały w sprawie

odmowy lokalizacji inwestycji.

Radny Leszek Gronowicz

Zgłosił do protokohi zdanie odrębne, że nie zgadza się z podjętą decyzją rady w sprawie

odmowy lokalizacji inwestycji na ul. Wągrowieckiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Poinformował, że przystępujemy do głosowanie uchwały w sprawie odmowy ustalenia

lokalizacji inwestycji na ul. Wągrowickiej w Skokach

Rada Miejska Gminy Skoki

podjęta
(l l głosami za, 2 przeciw oraz 2 wstrzymującymi)

Uchwaknr YI/39/2019
w sprawie odmowy ustalenia lokalizacji inwestycji na ul. Wągrowieckiej w Skokach.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji Rady.

pkt7.5)
Kierownik Referatu Oświaty Beata - Nowak - Szmyra

Przedstawiła projekt uchwały. W dniu 30 marca 2017 r. Rada Miejska Gminy Skoki podjęła

uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowego

gimnazjum do nowego ustroju szkohiego. Podjęta uchwała określa plan sieci szkół

podstawowych, prowadzonych na terenie Gminy Skoki wyłącznie na olcres od dnia l września

2017r. do 31 sierpnia 2019 r. Z uwagi na powyższe zasadne jest podjęcie uchwały ustalającej

plan sieci szkół podstawowych i granice ich obwodów, która będzie obowiązywała od dnia l

września 2019 r. Plan sieci publicznych szkół obejmuje Szkołę Podstawową im. Adama

Mickiewicza w Skokach, dla której organem prowadzącym jest Gmina Skoki oraz Szkoła

Podstawową w Jabtkowie z filiami w Lechlinie, Pawłowic Skockim i Rejowcu, dla której

organem prowadzącym jest Stowarzyszenie Edukacyjne „ Tęcza" w Jabłkowie. Szkoła

Podstawowa im. Adama Mickiewicza w Skokach obejmie swym obwodem następujące

miejscowości : Antoniewo, Antoniewo Górne, Antoniewo Leśniczówka, Bliżyce, Brzeźno,

Budziszewice, Glirmo, Gozdowiec, Jagniewice, Kalculm, Kuszewo, Nadmłyn, Niedarzyn,

Potrzanowo, Rakojady, Roszkówko, Roścumo, Skoki, Wysoka. Ponadto, na wniosek

Stowarzyszenia Edukacyjnego „ Tęcza" w Jabtkowłe oraz rodziców uczniów uczęszczających

do Szkoły Podstawowej w Jabłkowie - Filia w Lechlinie i Rejowcu, wyłącznie dla uczniów

klas VII i VIII, Szkoła Podstawowa im. Adama Mickiewicza w Skokach obejmie swym

obwodem następujące miejscowości: Dzwonowo, Dzwonowo Leśne, Chociszewko,
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Chociszewo, Grzybowice, Grzybowa, Ignacewo, Lechlin, Lechlinek, Lechlińskie Huby,

Łosmiec, Miączynek, Młynld, Niedżwiedzmy, Pawłowo Skockie, Rejowiec, Roszkowo, Sława

Wielkopolska, Sławica, Stawiany, Szczodrochowo. Szkoła Podstawowa w Jabłkowie z filiami

w Lechlinle, Pawłowic Skockim i Rejowcu obejmie swym obwodem następujące miejscowości

: Chociszewko, Chociszewo, Dzwonowo, Dzwonowo Leśne, Grzybowice, Gr2ybowo,

Ignacewo, Jabłkowa, Lechlin, Lechlinek, Lechlińskie Huby, Łosmiec, Miączynek, Młynld,

Niedźwiedziny, Pawłowo Skockie, PomarzanJd, Raczkowo, Rejowiec, Roszkowo, Sława

Wielkopolska, Sławica, Stawiany, Szczodrochowo, z wyłączeniem uczniów klas VII i VIII -

filia Lechlin i Rejowiec, tj. uczniów zamieszkałych w miejscowościach: Dzwonowo,

Dzwonowo Leśne, Chociszewko, Chociszewo, Grzybowice, Grzybowa, Ignacewo, Lechlin,

Lechlmek, Lechlińskie Huby, Łosiniec, Miączynek, Młynki, Niedżwiedzmy, Pawłowo

Skockie, Rejowiec, Roszkowo, Sława Wielkopolska, Sławica, Stawiany, Szczodrochowo.

Projekt uchwały U2yskał pozytywną opinię Wielkopolskiego Kuratora Oświaty oraz NSZZ

Pracowników Oświaty „Solidarność .

Radny Łukasz Kubiński

Zapytał się co będzie teraz z dziećmi obecnie chodzącymi do danej szkoły dla których okręg

się zmienia, chodzi np. o Bliżyce, część dzieci chodzi do Jabłkowa, a część do Skoków.

Kierownik Referatu Oświaty Beata - Nowak - Szmyra

Wyjaśniła, że obwody się nie zmiemają. Bliżyce zawsze były obwodowa przynależne do

Szkoły Podstawowej w Skokach. Rodzice mogą wybrać szkołę, ale wówczas ponoszą koszty

dowozu dzieci do szkoły, jeśli w tym przypadku wybiera szkołę podstawową w Jabłkowie to

rodzice ponoszą koszty dowozu do szkoły.

Radna Marzena Wyleżala

Poioformowaia, że będzie przeciwna tej uchwale w związku z wolą mieszkańców i wyborców

Sławicy, którzy chcą obwodowe przynależeć do Szkoły Podstawowej w Skokach.

Po wysłuchaniu opmii stałych Komisji Rady

Rada Miejska Gminy Skoki

pod jęła
(11 głosami za, l wstrzymujący, 3 przeciw)

Uchwale nr VI/40/2019
w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych na terenie

Gminy Skoki, a także określenia granic ich obwodów

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji Rady.

pkt 7.6)
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Poinfonnował, że Kierowmk Referatu Gospodarki Komunahiej i Rohiictwa Adrianna Urbardak

projekt uchwały obszernie przedstawiła na wspóhrym posiedzeniu komisji Rady.

Po wysh-ichaniu opinii stałych komisji Rady oraz z uwagi na brak dyskusji

Rada Miejska Gminy Skoki

podjęła
(15 głosami za)

Uchwale nr YI/41/2019

/



w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

Gminy Skoki na lata 2019-2023

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokohi sesji Rady.

pkt 7.7)
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rohiictwa Adrianna Urbaniak

Przedstawiła projekt uchwały. Gmina Skoki jest współwłaścicielem prawie połowy

nieruchomości zabudowanej położonej w Skokach, stanowiącej działkę nr 632/1.

Wspóhvłaścicielem pozostałej części nieruchomości są osoby fizyczne. Nieruchomość

zabudowana jest budynkiem mieszkakiym, który składa się z pięciu lokali. Trzy lokale są

własnością Gminy Skoki, zaś pozostałe dwa osób fizycznych. Spadkobiercy jednego z tych

lokali wystąpili do Gminy Skoki z propozycją nabycia lokalu nr l. Przedmiotowy lokal składa

się z trzech pokoi, kuchni i łazienki o łącznej powierzchni użytkowej 54,62 m2. Mieszkanie

ogrzewane jest piecami kaflowymi. Do lokalu przynależy pomieszczenie gospodarcze o

powierzchni 16 m . Obecnie lokal jest niezamieszkany. Nabycie lokalu przez Gminę Skoki

spowoduje, że stanie się ona współwłaścicielem ponad 81 % udziałów w nieruchomości.

Stwarza to większe możliwości zainwestowania w budynek, który wymaga dalszych remontów

i modernizacji. Ponadto cena lokalu określona przez rzeczoznawcę, jego położenie oraz

zapotrzebowanie na lokale mieszkahie uzasadniają podjęcie niniejszej uchwały. Z operatu

szacunkowego wynika, że nieruchomość została wyceniona na kwotę 84.300 zł.

Radny Andrzej Surdyk

Wyjaśnił, że nie ma pytań do projektu uchwały, natomiast ma propozycję, aby po

pozytywnym podjęciu uchwały i nabyciu nieruchomości, przy remoncie elewacji na budynku

powstał mural, którego w Skokach jeszcze nie ma, a mógłby być związany chociażby z

obchodami 100 - lecia odzyskania niepodległości.

Po wyshichaniu opinii stałych komisji Rady

Rada Miejska Gmmy Skoki

pod jęła
(15 głosami za)

Uchwałę nr YI/42/2019
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie lokalu nr l w budynku nr 45 przy ulicy Jana

Pawia II w Skokach.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu sesji Rady.

pkt 7.8)
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Krzysztof Mańka

Przedstawił projekt uchwały. W związku z art. 11 a ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o

ochrome zwierząt (t.j. Dz.U. z 2019 roku, póz. 122) rada gminy zobowiązana jest do

corocznego określenia w drodze uchwały programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt. Mając powyższe na uwadze przygotowany został

Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na

terenie Gminy Skoki, na rok 2019, który stanowi załącznik do mniejszej uchwały. Obejmuje on

swoim zakresem realizację takich zadań Jak: zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w

schronisku dla zwierząt, opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie,

odławianie bezdomnych zwierząt, obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w
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schroniskach dla zwierząt, poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypianie

ślepych miotów, wskazanie gospodarstwa rohiego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt

gospodarskich, zapewnieme całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń

drogowych z udziałem zwierząt. Zgodnie z art. 11 a ustawy Programu został pozytywnie

zaopmiowany przez Koła Łowieckiego Odyniec, Powiatowego Lekarza Weterynarii oraz

Nadleśnictwa Łapuchówko. Zabezpieczono środki w budżecie Gminy Skoki, w paragrafie

ósmym wydatki z zapewnieniem opieki nad zwierzętami domowymi oraz opiekę nad wohio

żyjącymi kotami oraz poszukiwanie nowych właścicieli, zapewnieniem w tym zakresie

edukacja 4.000 tyś., wydatki na zapewnienie miejsca bezdomnym zwierzętom w scb-onisku

dla zwierząt, odławianiem tych zwierząt, transportem oraz czynności wskazane w paragrafie 4

50.000 tyś., wydatki związane z kastracja i sterylizacją, uśpieniem ślepych miotów,

wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewmenia miejsca dla zwierząt gospodarskich

zapewiuenie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych z

udziałem zwierząt 10.000 zł.

Po wyshichaniu opinii stałych komisji Rady oraz z uwagi na brak dyskusji

Rada Miejska Gminy Skoki

P o d jęli
(15 głosami za)

Uchwałę nr YI/43/2019
w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt na terenie Gminy Skoki, na rok 2019.

Podjęta Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokohi sesji Rady.

Pkt 8 i pkt 9
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Skoki Zbigniew Kujawa

Wyjaśnił, że na wczorajszym posiedzeniu komisji rady Pani Małgorzata Szpendowska -

Wylegalska przedstawiła dwa programy, w dniu dzisiejszym jej niema, jeżeli są pytania

proszę dostarczyć na piśmie i na najbliższej sesji zostanie udzielona odpowiedź.

Radna Wiesława Surdyk - Fertsch

Poprosiła ponownie, aby przegląd teatrów profilaktycznych odbywał się w Szkole

Podstawowej w Skokach, z uwzględnieniem możliwości wzięcia udziału w nim również dzieci

ze Stowarzyszenia Edukacyjnego Tęcza.

Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w roku 2018 oraz sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu

Przeciwdziałania Narkomaniiwrolcu 2018, stanowią kolejno załącznik nr 11 i 12 do protokołu

sesji Rady.

ad.9

Interpelacje i zapytania radnych;

- nie zgłoszono mterpelacji i zapytań.

adlO.
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W wolnych glosach i wnioskach;

Radny Leszek Gronowicz

Złożył wniosek o treści: wychodząc naprzeciw żądaniom niektórych mieszkańców Skoków

którzy chcą oddychać czystym powietrzem bez spalin samochodowych zgłaszam wniosek o

przygotowanie projektu uchwały zakazującej wjazdu do miasta Skoki samochodów z sikakami

spalinowymi z wyjątkiem autobusów i samochodów dostawczych dowożących towar do

sklepów. Z przeprowadzonych badań wynika, że powietrze najbardziej zanieczyszczają spaliny

samochodowe. Na rogatka Poznania będą parkingi gdzie można będzie zostawić samochody,

kolejnym przekładem jest miasto Sandomierz gdzie jeżdżą taksówki napędzie elektrycznym,

inne miasta stosują okazjonalnie dni bez samochodu.

Radna Wiesława Surdyk - Fertsch

Wyjaśniła, że uchwalona przez radnych uchwala w sprawie lokalizacji inwestycji, zarówno

wczoraj jak i dziś procedowanie tej uchwały wywołały wiele emocji, wyraziła zrozumienie dla

państwa inwestorów. Jednak pouczanie radnych o przepisach prawa, wypowiedzi na granicy

dobrego smaku, pouczając radnych co to jest plan i mapa i należy ją przedstawiać w skali. Są

to emocje i środki stylistyczne i słowne mogą być różne, natomiast nie może się zgodzić na

upubłiczmanie informacji o swojej rodzmie i upubłiczniamejej dóbr osobistych.

Inwestor Paulina Radek - Kaminska

Zabrała głos w związku z podjętą uchwałą odmowną ustalenia lokalizacji inwestycji celu

publicznego poinformował, że zostanie złożona skarga do sądu. Poprosiła, aby uchwala

zawierała uzasadnienie, które wymka ze Statutu Gminy. Podziękowała radnym, którzy

wypowiedzieli się za lokalizacją inwestycji. Skierowała słowa uznania dla pracownika Urzędu

Miasta i Gminy Skoki Momki Wysockiej, w związku z przygotowanym projektem uchwały

oraz dopełniemem wszystkich proceduralnych obowiązków, które ze względu na zapisy w

ustawie, wyznaczyły niezwykłe tempo pracy. Odnośnie kwestii upubliczniania danych

poinformowała, że tę mformację uzyskała na sesji w styczniu 2018 r., kiedy procedowany był

projekt uchwały o przystąpieniu do planu miejscowego zagospodarowania przestrzennego.

Radna Wiesława Surdyk-Fertsch

Wyjaśniła, że poza imieniem swojego syna żadnych danych nie podała.

Inwestor PauUna Radek - Kamińska

Odpowiedziała, że został podany adres.

Radny Andrzej Surdyk

Ustosunkował się do wnioslcu radnego Leszka Gronowicza w sprawie zakazu wjazdu do miasta

pojazdów o napędzie spalinowym, a zastąpienie go elektrycznymi. Zwrócił uwagę, że

najbliższa stacja jeszcze chyba nie czynna jest w Wągrowcu. Ważne jest dbanie o środowisko,

ale jest to daleka przyszłość i nie czeka nas aż tak rewolucyjna zmiana.

Radny Marek Grzegorzewski

Odniósł się do wniosku radnego Leszka Gronowicza, ładnie się mówi pojazdy elektryczne

ochrona środowiska, ale tylko na terenie gdzie te pojazdy jeżdżą. Zwrócił, uwagę, że energia

elektryczna bierze się w Polsce z węgła, a tam gdzie się ten węgiel wydobywa

zanieczyszczenie powietrza jest duże.

Mieszkanka Ilona Piotrowicz

Podziękowała wszystkim radnym, którzy zagłosowali przeciw budowie bloku, wspierając

najbliższych mieszkańców, nie gdzieś z Polski tylko właśnie ich.
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adll.

Ze względu na wyczerpanie dziennego porządku obrad sesji i dyskusji Przewodniczący Rady

Miejskiej Gminy Zbigniew Kujawa obrady VI sesji Rady Miejskiej Gminy
w Skokach zamknął dnia 26 marca 2019 r. o godz. 1710.

Przewodi^c^cy Rady

Miejskiej Qńi?ay w Skokach
(Zbigniew Ku^ęwa)

,^r.
Protokolant

(Katarzyna Przybysz)
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